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Kære Marcus Vesterager, MB 
 
På vegne af vicedirektør Henriette Hall-Andersen, Mobilitet, Klimatilpasning og Byvedligehold, 
fremsendes hermed svar på dine spørgsmål stillet 29. september 2021 om udvidelse af Netto i Ryesgade. 
 
Med venlig hilsen  

Tina Schioldann-Nielsen 
Specialkonsulent 
MKB Sekretariat 
_________________________________________ 
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Besvarelse vedrørende byggesag om udvidelse af 
Netto i Ryesgade 

Medlem af Borgerrepræsentationen Marcus Vesterager (A) har den 29. 

september 2021 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og 

Miljøforvaltningen. 

 
Spørgsmål 
Ifølge pressen skulle der være en byggesag om udvidelse af Netto i 
Ryesgade. Kommer denne sag til behandling i udvalget? 

 

Svar 

Bygherren har indsendt ansøgning om etablering af en ny stor 

Nettobutik, som skal erstatte den eksisterede, der ligger med 

hovedadgang fra Blegdamsvej. Sagen kommer til behandling i Teknik- 

og Miljøudvalget i dette efterår. 

 

Som forberedelse til den politiske behandling har forvaltningen sendt 

sagen i høring hos lokaludvalg, skoler, grundejere m.v. Høringssvarene 

vil indgå i materialet til den politiske behandling. 

 

Bygherren har søgt om mulighed for varelevering fra Ryesgade, 

alternativt fra Blegdamsvej. Etablering af mulighed for varelevering 

forudsætter væsentlige ændringer af vejforløbet på enten Blegdamsvej 

eller Ryesgade med nedlæggelse af parkeringspladser, flytning og 

plantning af træer, hvorfor sagen skal behandles i Teknik- og 

Miljøudvalget. Udvalget skal tage stilling til, om forvaltningen skal 

bemyndiges til at give en tilladelse til varelevering på enten 

Blegdamsvej eller Ryesgade, eller om der alternativt skal gives afslag på 

de nødvendige vejændringer. 

 

Svaret er offentligt tilgængeligt på kk.dk/artikel/spørgsmål-til-teknik-

og-miljøudvalget. 

 

Henriette Hall-Andersen 

Fg. vicedirektør 

Mobilitet, Klimatilpasning og Byvedligehold 
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